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B ES TUUR  

Voorzitter:  Piet Koning   
Marskramersbaan 8, 3981 TK Bunnik, tel. 6563292 
e-mailadres: p.ckoning@freeler.nl 

Secretaris: Frans Peter Westers 
e-mailadres: secretariskrommerijn@hotmail.com 

Penningmeester: Tom Dekker  
Lokhorstlaan 43, 3981 ZC Bunnik, tel. 6567478  
e-mailadres:  dekkertomc@me.com 

Technische commissie: Erik Groot  
e-mailadres: Technische.commissie.wkr@gmail.com 

Ledenadministratie / Redactie Bezem:  Wim van der Tol 
Ambachtsring 3, 3981 TA  Bunnik, tel. 6564153 
e-mailadres: wvdt@ziggo.nl 

Drukwerk:  RDS Odijk 

Huidige aantal leden: 565 
 
 

ALGEMENE INFOR MATI E  OP I NT ER NET  

WI JK VER ENIGI NG K R OMME R I JN BUNNIK  
De wijkvereniging Kromme Rijn is opgericht in 1973. De 
vereniging heeft ten doel de gezamenlijke belangen te 
behartigen van de bewoners van de wijk Kromme Rijn 
in Bunnik. Deze wijk omvat het deel van Bunnik gele-
gen ten noorden van de Provincialeweg en ten westen 
van de Camminghalaan. 
Het lidmaatschap staat open voor alle bewoners van 
dit gebied. De contributie bedraagt € 7,50 per jaar. 
Rekeningnummer/IBAN: NL38 INGB 0003260282 o.v.v. 
straat en huisnummer. 
 

De Bezem is het informatiebulletin van de wijk-
vereniging Kromme Rijn.  De verantwoordelijkheid voor 
de inhoud berust bij het bestuur van de vereniging. 
  

C OLOFON  

Website: www.krommerijnwijk.nl 
e-mail: secretariskrommerijn@hotmail.com 
Facebook: facebook.com/WijkverenigingKrommeRijn 
Twitter: twitter.com/wijkkrommerijn 
 

ABONNEMENT EN  
De Bezem wordt gratis toegezonden aan de leden van 
de wijkvereniging Kromme Rijn en aan personen en 
instellingen  die daarvoor, naar de mening van het 
bestuur, in aanmerking komen in verband met het doel 
en de activiteiten van de vereniging. 
De Bezem verschijnt ongeveer driemaal per jaar in een 
oplage van 650 exemplaren. 
 
 

Kopij en bijdragen voor De Bezem worden graag in 
ontvangst genomen door de redacteur wvdt@ziggo.nl  
 

K OPI J  

Laat de zomer 
maar komen!! 
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VAN DE VOORZITTER 

Ik ben blij u alvast te kunnen melden dat het 
goed  gaat met de wijkvereniging zowel in 
financieel opzicht maar ook wat betreft het 
aantal leden. We slagen erin, ondanks vele 
verhuizingen binnen de wijk, toch het aantal 
leden op peil te houden.  

Daarmee behouden we een gezonde financi-
ele basis, kunnen we de contributie laag en 
ook onze reserves in stand houden. 

Dat  laatste  is  van belang. U leest in deze 
Bezem bijvoorbeeld over onze plannen om 
gedurende een langere periode permanente 
geluidsmetingen te gaan uitvoeren. Uiteraard 
zullen we de kosten daarvan zorgvuldig moe-
ten ramen en we zullen ook proberen om 
subsidies daarvoor te krijgen.  
Maar niet uitgesloten is dat we een beperkt 
beroep moeten doen op onze reserves. 

Naast alle stukken voor onze ledenvergade-
ring vindt u in deze Bezem ook positief nieuws 
over de beelden van Rhijnheaghe en nuttige 
informatie over de aanschaf van een warmte-
pomp. We worden de laatste tijd veelvuldig 
benaderd over het feit dat er na 1 januari 
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Voor u ligt weer een kleurrijke en informatieve Bezem met de  
aankondiging van onze ledenvergadering op maandag 13 mei  
in Hotel Postiilion. 

2026 geen nieuwe CV-ketels meer geplaatst 
zouden mogen worden, maar dat er in plaats 
daarvan een warmtepomp moet worden aan-
geschaft. 

Het artikel in deze Bezem verschaft daarover 
meer duidelijkheid. 

Als u nog nadere vragen heeft hierover of 
over andere onderwerpen, dan kunt u die 
uiteraard aan ons stellen tijdens de leden-
vergadering. 

Tot slot wil ik uw aandacht vragen voor de 
vacature voor secretaris van ons bestuur.  
Onze  secretaris, Frans Peter Westers, gaat 
het stokje overdragen, maar we hebben tot 
nu toe helaas nog geen geschikte vervanger 
kunnen vinden.  
We hopen dat er iemand van onze leden het 
leuk vindt om hem op te volgen.  

Ik wens u weer veel leesplezier en hoop u in 
groten getale aan te treffen op onze leden-
vergadering. 

Piet Koning
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VAN DE TECHNISCHE COMMISSIE 
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        1. De terugverdientijd van  
de warmtepomp is langer dan 7 jaar.  
Deze terugverdientijd (het aantal jaren dat 
nodig is om de aanschaf van de warmtepomp 
terug te verdienen) is afhankelijk van een groot 
aantal factoren zoals de aanschaf- en onder-
houdskosten, de gasprijs, het gasverbruik, en 
de inflatie. Volgens demissionair minister De 
Jonge is een hybride warmtepomp voor 2,65 
miljoen Nederlandse huishoudens binnen 7 
jaar terug te verdienen. 

Echter volgens een onderzoek van de 
Vereniging Eigen Huis is deze terugverdientijd 
maar voor 270.000 huishoudens haalbaar. 
Voor de overige, bijna 2,4 miljoen huis-
houdens, zal de werkelijke terugverdientijd 
een stuk langer zijn of als het gasverbruik laag 
is, is het zelfs mogelijk dat de warmtepomp 
nooit binnen zijn technische levensduur zal 
worden terugverdiend. 

Leveranciers van warmtepompen stellen deze 
terugverdientijd veel te gunstig voor door de 
gasbesparing te hoog in te zetten, te rekenen 
met hoge gas- en lage elektriciteitsprijzen, het 
onderhoud van de warmtepomp niet mee te 
nemen en de inflatie buiten beschouwing te 
laten. Volgens Berenschot, die dit onderzoek 
voor Eigen Huis uitvoerde, is de werkelijke 
terugverdientijd  in  veel  gevallen   minimaal 

Onze gemeente heeft zich ten doel gesteld om 
per 2040 energieneutraal te zijn. Dit impliceert 
onder andere dat het gas, dat dan nog gebruikt 
wordt, duurzaam opgewekt moet zijn en de 
CO2 uitstoot daarvan moet worden opgeslagen 
of vastgelegd (in b.v. bosbouw). De gemeente 
loopt met deze doelstelling 10 jaar vooruit op 
de doelstelling van ons kabinet om 2050 
energieneutraal te zijn.  

Voor onze Kromme Rijnwijk heeft de 
gemeente aangegeven dat een warmtenet, dat 
gebruik maakt van de restwarmte van b.v. 
Vrumona of van onze rioolwaterzuivering of 
van de Kromme Rijn, waarschijnlijk geen 
alternatief  is.  Daarom  wordt  ingezet  op het 
isoleren van de huizen en het, op ver-
vangingsmomenten, overgaan op een hybride 
warmtepomp (een kleine warmtepomp samen 
met een CV-ketel) of een volledig elektrische 
warmtepomp. 

In 2022 werd wetgeving aangekondigd dat 
vanaf 2026, bij vervanging van de CV-ketel, 
verplicht een (hybride) warmtepomp, of een 
ander gaszuinig alternatief, moet worden 
geïnstalleerd. Deze wetgeving wordt nu 
uitgewerkt. Echter, er werden ook een aantal 
uitzonderingen  op  deze regel geformuleerd. 
In deze gevallen blijft het gebruik van een gas 
CV-ketel, zonder warmtepomp, toegestaan. 
Deze uitzonderingen worden hieronder 
aangegeven: 

Warmtepomp of Cv-ketel? 
In de media wordt veel gesproken over de verplichting om vanaf 2026 
een(hybride) warmtepomp te installeren als je CV-ketel aan vervanging toe is. 
De werkelijkheid is echter een stuk genuanceerder. Hieronder informeren wij 
u over wat er nu bekend is over de opzet en uitvoering van die regelgeving, 
wat de status is van deze wetgeving, en hoe je kunt berekenen hoe snel je een 
warmtepomp kunt terugverdienen. 
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35 %  hoger dan door de leveranciers van 
warmtepompen wordt aangegeven.  

Een betere inschatting van de terugverdientijd 
is te berekenen met de rekentool van deze 
website:https://www.hier.nu/je-huis-
aardgasvrij/hybride-warmtepomp-wanneer-
is-dat-een-goed-idee#rekentool.  
Het is vrijwel onmogelijk om de ontwikkeling 
van de energieprijzen te voorspellen. De 
rekentool geeft je de mogelijkheid daarvoor 
verschillende scenario’s te berekenen. De 
offerte die ik zelf heb aangevraagd voor een 
hybride warmtepomp noemde een in-
vestering, na aftrek van de subsidie, van ruim 
5300 euro. Dit resulteerde bij mij in een 
terugverdientijd van 15 jaar! (gemiddelde gas-
prijs: € 1,60, stroomprijs: € 0,40, gasverbruik 
voor verwarming: 1000 m3/jr.) 

 

 

           2. Het buitendeel van de warmtepomp  
maakt te veel geluid. 
Het buitendeel van de warmtepomp maakt 
een  licht  brommend  geluid. Dit geluid moet 
‘s nachts op de erfgrens beneden de 40 dB zijn. 
Je kunt dit geluid dempen door bijvoorbeeld 
een omkasting te gebruiken maar deze zijn 
duur en nemen ook weer ruimte in.  
Veel huizen in onze wijk hebben geen 
mogelijkheden om het buitendeel zo te 
plaatsen dat aan deze eisen wordt voldaan. 
 
 
 
          3. De warmtepomp past  
niet in je huis of je tuin. 
Naast dat het niet mogelijk kan zijn om  het 
buitendeel in de tuin te plaatsen, kan soms ook 
het binnendeel van de warmtepomp niet 
geplaatst worden. Deze neemt behoorlijk veel 
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ruimte in. Dit geldt zeker als dit binnendeel 
naast de CV-ketel geplaatst moet worden. 
Voor veel van onze huizen geldt dat je geen 
goede plek voor het binnen- of buitendeel van 
je warmtepomp kan vinden. In die gevallen kun 
je ook vrijgesteld worden van de verplichting 
voor de aanschaf van een warmtepomp. 

 
 
         4. Je woont in een  
appartement of monument. 
De meeste appartementen hebben geen 
geschikte ruimte voor de binnen- en buiten-
unit. Als bij monumenten door het plaatsen 
van een warmtepomp de cultuurhistorische 
waarde wordt aangetast wordt deze ook 
vrijgesteld van de verplichting. 

De wetgeving wordt op dit moment 
vormgegeven en moet nog door Eerste en 
Tweede kamer. Daarom is er nu maar weinig 
met zekerheid te zeggen hoe de vervanging 
van CV-ketel zal worden geregeld. Wel is 
duidelijk dat het beperken van de CO2 uitstoot 
de komende jaren van wezenlijk belang voor 
de kwaliteit van ons leven zal zijn. Daarom kan 
ik me goed voorstellen dat men nu al grote 
stappen gaat zetten bij het isoleren van het 
huis en het aanschaffen van een warmtepomp. 
Bedenk echter wel dat het elektriciteitsnet van 
de Kromme Rijnwijk de verbruikstoename van 
elektrisch verwarmen en de elektrische auto 
maar beperkt kan faciliteren.  
Er valt dus ook wat te zeggen om de 
ontwikkelingen in de wetgeving, de prijs-
ontwikkeling van de warmtepompen en 
energieprijzen en de versterking van ons 
elektriciteitsnet nog even rustig aan te kijken. 

Wij zullen u van deze ontwikkelingen zoveel 
mogelijk op de hoogte houden. 

 
 



DE BEZEM – APRIL 2024 
 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

WIJKVERENIGING GAAT OVER DE GELUIDSHINDER  
IN GESPREK MET DE GEMEENTERAAD 

 

De laatste jaren, vanaf 2019 hebben we onze 
leden via de Bezem herhaaldelijk geïnfor-
meerd over geluidsproblematiek in onze wijk. 
Naar aanleiding van klachten van inwoners en 
de resultaten van een enquête onder de le-
den, is bij de gemeente aandacht hiervoor 
gevraagd. Er zijn gesprekken gevoerd met 
wethouders zowel door de wijkvereniging als 
door inwoners van onze wijk en met raads-
fracties. 

Ook is contact geweest met Rijkswaterstaat 
met de ODRU (omgevingsdienst milieu), en 
met het RIVM. 

Het resultaat van dit alles is tot dusver teleur-
stellend omdat de gemeente en Rijksaterstaat 
zich beroepen op het feit dat berekeningen 
uitwijzen dat er geen overschrijding plaats-
vindt van de plafondwaarde voor het geluid 
van de A12. 

Ook wordt aangegeven dat eventuele maat-
regelen om de geluidshinder te beperken te 
kostbaar zijn of niet effectief genoeg. 

Wel neemt de wethouder klachten van inwo-
ners serieus. Daarom heeft zich vorig jaar een 
brief gestuurd naar Rijkswaterstaat. 

In hun antwoord worden echter ook geen 
concrete maatregelen in het vooruitzicht ge-
steld. Wel wordt erkend dat er onjuiste aan-
namen zitten in het rekenmodel waar Rijks-
waterstaat mee werkt. Het blijkt dat daardoor 
de berekeningsresultaten met dit model te 
lage geluidswaarden opleveren.  
Dat is geverifieerd door het RIVM. 

Op 25 april aanstaande zal de wijkvereniging tijdens een informatie-
avond een presentatie verzorgen over de geluidshinder in Bunnik en 
vooral in onze wijk. Daarna is er een discussie over situatie en mogelijk-
heden die de raad heeft om daar wat aan te doen. 
Deze hinder wordt vooral, maar niet alleen, veroorzaakt door de A12. 
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Beloofd wordt dat het model met de invoe-
ring van de Omgevingswet per 1 januari 2024, 
zodanig wordt aangepast dat de berekenings-
resultaten van het model beter overeenko-
men met de metingen van het RIVM.  

Het is nu nog onduidelijk wat hiervan het re-
sultaat zal zijn voor de situatie in Bunnik. 

Daarom heeft de wijkvereniging het plan op-
gevat om zelf metingen uit te voeren. Om een 
representatief beeld te krijgen van de werke-
lijk geluidsbelasting in de wijk, zouden op 
meerdere locaties en gedurende langere tijd 
metingen moeten plaatsvinden. Dit kan met 
betaalbare en betrouwbare geluidssensoren. 
Over de eventuele aanschaf daarvan vindt 
overleg plaats met het RIVM. Ook daarover 
zal met de raad worden gesproken op 25 
april. 

Gezien de klachten van inwoners en de toe-
komstige plannen voor woningbouw in de 
buurt van de A12, is het voor de gemeente 
van het grootste belang om zich meer te ver-
diepen in deze problematiek. 

De wijkvereniging wil graag een bijdrage aan 
leveren. 
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1. Opening en agendavaststelling 

2. Mededelingen 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van maandag 9 mei 2023 
    (gepubliceerd in de Bezem van september 2023)  

4. Jaarverslag mei 2023 tot april 2024 

5. Financiën 
-  Financieel verslag 2023 
-  Verslag kascommissie 2023 
-  Decharge bestuur  
-  Benoeming kascommissie 2024 
-  Vaststellen begroting 2024 
-  Vaststellen contributie 

6. Bestuursverkiezing 
- Aftredend en herkiesbaar is Wim van der Tol 
- Aftredend en niet herkiesbaar is Frans Peter Westers 
- Benoeming nieuwe secretaris 

- (Tegen-) Kandidaten kunnen op voorstel van vijf leden tot uiterlijk drie dagen 
voor de ledenvergadering van 13 mei 2024 bij de secretaris worden gemeld. 

7.  Rondvraag 

8.  Sluiting 

Met koffie, thee of een drankje 

 
Na de pauze zal onze mede-wijkbewoner Hans Nap een lezing houden over de 
forten Rhijnauwen en Vechten 

 
 
 

Vanaf 19.45 uur ontvangst met koffie en thee ONTVANGST 

ALGEMENE LEDENVERGADERING WIJKVERENIGING KROMME RIJN  
MAANDAG 13 MEI, 20.00 UUR IN HET POSTILLION HOTEL  

PAUZE 
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Het bestuur van Wijkvereniging Kromme Rijn nodigt u van harte uit 
voor de Algemene Ledenvergadering. Deze wordt gehouden op maandag 
13 mei in het Postillion Hotel, Kosterijland 8 te Bunnik. 
 

AGENDA 

LEZING 

Gezellige afsluiting 
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evaluatie van dit project  blijkt, dat de wijze 
waarop de wijkverenigingen en anderen 
konden inspreken, verbetering verdient.  
In de volgende fase, het ontwerp voor de 
doorfietsroute, wordt daar rekening mee 
gehouden. 
 

b. Warmte-transitie 
De fors stijgende energieprijzen leidden ertoe 
dat veel mensen zich oriënteerden op de 
mogelijkheid om hun huis te isoleren, van het 
gas af te gaan of een warmtepomp aan te 
schaffen. 

Hoe de energie-transitie gefaciliteerd gaat 
worden door de gemeente is ook dit jaar nog 
steeds niet geheel duidelijk geworden. De 
regievoerende rol van de gemeente is in 2023 
nog niet volledig uit de verf gekomen. Vanuit 
de wijkvereniging is aangegeven vooral 
zogenaamde “no regret” maatregelen te 
nemen, zoals bijvoorbeeld isoleren. Omdat 
onze wijk als proefwijk is aangewezen voor de 
energietransitie, is er een 5 tal buurtgroepen 
opgestart die, met ondersteuning van de 
gemeente, bezig zijn, per woningtype, een 
isolatieplan (menukaart) te maken voor 
mogelijke isolatiewerkzaamheden, indicatieve 
kosten en mogelijke uitvoerende bedrijven. 
 
c. Fietspad over het Eikenpad 
De fietsroute door het Eikenplantsoen gaat 
door. Het gemeentelijke besluitvormings-
traject is afgerond. Het enige punt wat de 
aanleg nog kan tegenhouden is de aankoop 
door de gemeente van een benodigd stuk 
grond. Onderhandelingen met de grond-
eigenaar zijn nog niet geslaagd. 

4. TECHNISCHE COMMISSIE 
a. Algemeen 
Er zijn weer vele individuele adviezen gege-
ven over lekkages, vloer- en gevelisolatie, 
zonnepanelen, vervangen asbestdaken, ver-
bouwingen, Kwaaitaal-vloeren (betonrot) etc. 
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JAARVERSLAG WIJKVERENIGING KROMME RIJN, MEI 202 3 – APRIL 2024 

1. ALGEMEEN 
Het afgelopen jaar kenmerkte zich door een 
aantal steeds terugkerende zaken. De 
energietransitie, de mogelijke aanleg van een 
doorfietsweg door ons dorp en de geluids-
overlast waren wel de belangrijkste 
onderwerpen.  Het dossier Eikenpad is ook dit 
jaar nog steeds niet ten uitvoer gekomen 
omdat er nog steeds geen overeenstemming 
is over de aankoop door de gemeente van de 
benodigde gronden. 

De gebruikelijke zaken zoals ondersteuning 
van leden bij technische zaken, de bezoeken 
aan de gemeente en andere instanties, 
gesprekken met leveranciers zoals de C.V.-
installateur, en het melden van nieuws via de 
Bezem vonden door het hele jaar plaats.  

De samenwerking met de firma’s Altor en 
Heuvelland hebben we als wijkvereniging 
beëindigd.  

Het ledenaantal is vastgesteld op 565
betalende leden. 

2. ALGEMENE LEDENVERGADERING 
Op maandag 13 mei 2023 vond de ALV plaats.  
Het Postillion Hotel bood dit keer wederom 
gelegenheid. Tijdens deze vergadering is ver-
trekkend bestuurslid Bob Jansen benoemd tot 
erelid van onze vereniging. 
Voor het verslag van de vergadering wordt 
verwezen naar de Bezem van september 2023 
 

3. BELANGENBEHARTIGING 
a. Fietsstraat langs Traverse 

Het bestuur heeft diverse malen contact 
gehad met de gemeente over de plannen 
rond de fietstraverse op de Provincialeweg in 
Bunnik. Samen met andere wijkverenigingen 
in ons dorp trokken we op om alternatieven 
te onderzoeken en de veiligheid te 
verbeteren. Daarom heeft de gemeente eerst 
een  visie opgesteld voor de hele Traverse, 
inclusief fietspad. Die is het afgelopen jaar 
door de gemeenteraad vastgesteld. Uit een 



DE BEZEM – APRIL 2024 
 
  

             
   

  

 

b. Werkgroep Lucht en Geluid 
Geluid  

Al sinds 2019 heeft de wijkvereniging bij de 
gemeente aandacht gevraagd voor de 
geluidshinder die bewoners van onze wijk 
ondervinden. Via brieven, gesprekken en 
contacten met raadsleden is geprobeerd om 
de gemeente tot actie te laten overgaan. 

In een aantal raadsinformatienota’s is aan de 
raad uitgelegd hoe moeilijk het is voor de 
gemeente om hier wat aan te doen. 

Uiteindelijk is er een brief gestuurd aan het 
Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat 
om te vragen aandacht te besteden aan de 
situatie in Bunnik. In hun reactie staat weer 
dat er op dit momentgeen wettelijke ver-
plichting bestaat om aanvullende geluids-
maatregelen te treffen. 

Daaruit is bij het bestuur het idee ontstaan 
om zelf geluidsmetingen uit te gaan voeren 
om aan te tonen wat de werkelijke 
geluidshinder is. 

Daarvoor zijn gesprekken gevoerd met RIVM 
om informatie te krijgen over betaalbare en 
betrouwbare geluidssensoren. Deze zouden 
dan bij enkele woningen in onze wijk 
geplaatst kunnen worden.  
Om deze plannen nader toe te lichten en 
subsidie daarvoor te krijgen, wordt er op 25 
april een informatieavond gehouden voor de 
gemeenteraad. 

Lucht.  
Het project om de luchtkwaliteit te meten is 
in 2023 beëindigd. In 2021 had een analyse 
van de meetresultaten al aangetoond dat het 
onderscheidend vermogen van de meet-
apparatuur onvoldoende was om effecten 
van lokale fijnstofbronnen in onze wijk aan te 
tonen. Daarnaast moest alle meetapparatuur 
met nieuwe hard- en software worden uit-
gerust en opnieuw worden aangesloten op 
de diverse platforms.  
Ook met de nieuwe sondes werd niet 
verwacht dat de meetnauwkeurigheid sterk 
zou toenemen. Daarom hebben we in overleg 
met de organisatie voor de luchtmetingen 
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SMAL Zeist besloten om de meetapparatuur 
te ontmantelen en te retourneren.  
De meetstations zullen worden ingezet om 
het meetsysteem van Zeist te onderhouden. 

c. Samenwerking Energie Coöperatie Bunnik. 
Onze leden kunnen met technische vragen 
altijd terecht bij onze Technische Commissie. 
Op het gebied van duurzaamheid en 
energietransitie is er een samenwerkings-
afspraak met de Energie Coöperatie. 
Bij te specialistische vragen wordt doorver-
wezen of advies gevraagd. 
 
    5. COMMUNICATIE 
Het informatieblad De Bezem is weer 
driemaal verschenen. In de Bezem wordt 
achtergrondinformatie verstrekt. Uit de 
reacties maken wij op dat, naast de digitale 
informatie, er een blijvende behoefte is aan 
papieren informatie. 
 

Bunnik, april 2024
Frans Peter Westers, secretaris
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De contributie is een stabiele post. Eind 2023 hadden we 565 leden.  

De post communicatie heeft betrekking op de Website, ons verenigingsorgaan de Bezem en de 
verdere communicatie met onze leden. De uitgaven zijn meegevallen.  

Er zijn geen warmtescans uitgevoerd.  

Het project SMAL is afgerond. 

De Ledenvergadering en het Lustrum hebben veel geld gekost als was een hoger uitgave verwacht. 

De succesvolle informatie avond over de warmtepomp stond niet op de begroting en is dus in 
financieel opzicht een tegenvaller. 

Onder uitgaven bestuur vallen ook de overige kosten, bijvoorbeeld de kosten die de ING in 
rekening brengt. Voor het eerst in een aantal jaren ontvangt de vereniging weer rente.  

Er is bijna € 2.900 meer uitgegeven dan is ontvangen. 
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FINANCIEEL VERSLAG 2023 

Hieronder worden de uitgaven en inkomsten van het jaar 2023 vergeleken met die van het jaar 
2022 en met de begroting voor 2023. 
 

Post Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten

Contributie € 4.332,09 € 15,00 € 4.236,88 € 4.300,00

Communicatie € 2.623,09 € 2.215,42 € 2.500,00

Warmtescans

AED € 138,48 € 286,28 € 120,00

SMAL € 100,00 € 25,00

Ledenvergadering en Lustrum € 2.636,00 € 275,00 € 3.500,00

Warmtepomp bijeenkomst € 874,00 € 1.258,00 € 384,00

Herplaatsing beeld Spelende Kinderen € 500,00

Bestuur € 1.111,77 € 1.189,25 € 45,21 € 1.000,00

Rente € 177,80

Subtotaal € 7.383,34 € 4.509,89 € 4.080,95 € 4.282,09 € 8.903,00 € 4.684,00

Overschot | Tekort € 2.873,45 € 201,14 € 4.219,00

Totaal € 7.383,34 € 7.383,34 € 4.282,09 € 4.282,09 € 8.903,00 € 8.903,00

Uitgaven en Inkomsten

Realisatie 2023 Realisatie 2022 Begroting 2023
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VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE 2023 

In nevenstaande tabel wordt bepaald of 
het vermogen van de vereniging is toe- of  
afgenomen. 
Anders gezegd, of de vereniging rijker of 
juist armer is geworden.  

Onder het hoofdje Activa vindt men de 
Banktegoeden. De vorderingen van 2022 
zijn in 2023 geïnd en de schulden afgelost. 
De Algemene Reserve is belast met het  
verlies van het voorgaande jaar 2022.  

De AED reserve is verminderd door de  
jaarlijkse uitgave voor onderhoud.  

De SMAL reserve is gelijk gebleven.  
Het project is afgerond en er zijn geen  
uitgaven gedaan in 2023. Het eindresultaat 
is een verlies van bijna € 1.900.  

Dit verlies komt ten laste van de Algemene 
Reserve van het volgende jaar 2024. 
 

Bunnik, 15 maart 2024 

Hierbij verklaart de kascommissie de boeken van Wijkvereniging Kromme Rijn te Bunnik over het 
boekjaar 2023 te hebben gecontroleerd en in orde te hebben bevonden. 

De kascommissie stelt het bestuur van voornoemde wijkvereniging voor de Rekening en de Balans 
voor het jaar 2023 goed te keuren en de ledenvergadering te verzoeken hiermee in te stemmen 
alsmede het bestuur en de penningmeester te déchargeren.  

De kascommissie voor het jaar 2023 van de Wijkvereniging Kromme Rijn. 
 
Hans Nap    Ronald Verdaas 
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De begroting verdient weinig toelichting.  
Deze winter zijn er zes warmtescans uitgevoerd. 

Het bestuur stelt voor de contributie te handhaven op 
€ 7,50, maar vreest dat in de nabije toekomst een 
verhoging nodig zal zijn met het oog op handhaving 
van de Algemene Reserve. 

Het bestuur is van mening dat het goedkeuren van 
een begroting in mei van het begrotingsjaar, te laat is. 
Daarom stelt zij voor om de algemene leden-
vergadering een aantal maanden te vervroegen. 

Met het oog op te verwachten kosten van het eerst-
volgende lustrum stelt het bestuur voor met ingang van 
dit jaar daarvoor per jaar € 500 te reserveren.  
Die reservering komt ten laste van de Algemene Reserve. 
 

Post Uitgaven Inkomsten

Contributie € 4.300,00

Communicatie € 2.600,00

AED € 150,00

Ledenvergadering € 800,00

Bestuur € 1.100,00

Warmtescans € 240,00

Rente € 300,00

Subtotaal € 4.650,00 € 4.840,00

Overschot | Tekort € 190,00

Totaal € 4.840,00 € 4.840,00

Begroting 2024

Moment

Post Activa Passiva Activa Passiva

Banktegoed € 25.394,23 € 22.520,78

Vorderingen | Schulden € 394,00 € 1.258,00

Algemene Reserve € 23.137,14 € 22.840,56

Reserve AED € 1.374,77 € 1.236,29

Reserve SMAL € 314,90 € 314,90

Subtotaal € 25.788,23 € 26.084,81 € 22.520,78 € 24.391,75

Verlies | Winst € 296,58 € 1.870,97

Totaal € 26.084,81 € 26.084,81 € 24.391,75 € 24.391,75

AED

SMAL

Balansen

Eind 2023Eind 2022

Automatische Externe Defibrillator

Samen Meten Aan Luchtkwaliteit
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BEELDEN RHIJNHAEGHE ZIJN SPOEDIG WEER TE ZIEN IN DE WIJK.  

Reeds vanaf de sloop van het kantoor Rhijn-
haeghe in 2020 heeft de wijkvereniging, als lid 
van de initiatiefgroep Behoud Beelden Rhijn-
heaghe, geijverd voor de herplaatsing van de 
beelden. Dit betreft vooral het beeld De Spe-
lende kinderen van Jits Bakker dat stond aan 
de voorzijde van het kantoor langs de Van 
Zijldreef. Dit beeld hoort bij onze wijk en was 
een herkenningspunt voor iedereen die de 
wijk binnenreed over de Van Zijldreef. Het 
bronzen ei, stond aan de achterzijde van het 
gebouw voor de ingang.  

De beelden waren eigendom van de oude 
eigenaren van het kantoorgebouw, en wilden 
ze in eerste instantie in bruikleen geven aan 
de gemeente, waarna ze weer op een andere 
plek in de wijk geplaatst konden worden. 
Vanwege de verzekeringskosten ging de ge-
meente daarmee niet akkoord. 

Na lang aarzelen, hebben de eigenaren de 
beelden aan de gemeente geschonken. 

Daarmee kwam de weg vrij om een plan te 
maken voor de restauratie van de beelden, 
het vinden van een goede locatie en het her-
plaatsen op die locatie 

Dat plan is nu ingediend bij de gemeenteraad, 
en omdat dekking van de kosten daarvan ge-
regeld is, wordt verwacht dat de raad zal in-
stemmen met dat plan. 

De spelende kinderen zal geplaatst worden op 
het grasveld aan de overzijde van Rhijnhaeghe 
langs de Van Zijldreef. Daarmee wordt de 
plaats die dit beeld had ingenomen voor onze 
wijk, weer in ere herstelt.  

Het bronzen ei wordt geplaatst voor het Ge-
zondheidscentrum langs de Laan van Broek-
huizen. 

12 

Na goedkeuring door de raad zullen de beel-
den worden gerestaureerd en op de genoem-
de plaatsen worden neergezet. Wanneer dat 
precies zal plaatsvinden is nog onbekend. Ui-
teraard zullen we daarbij aanwezig zijn en u 
daarvan op de hoogte houden. 

 

Op 11 april besluit de gemeenteraad over de herplaatsing van de  
Rhijnhaeghe beelden, spelende kinderen en het bronzen ei, in onze wijk. 
Daarmee komt een eind aan een lange periode van onzekerheid omtrent 
de bestemming van deze kunstwerken. 
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De educatieve tuin wordt een school-, buurt-
en moestuin ineen. Kinderen kunnen er aan
de slag met bloemen, kruiden en groenten,
aangevuld met IVN-natuurlessen. Buurtbewo-
ners kunnen meedoen of gewoon genieten
van de tuin op het naastgelegen picknickbank-
je. Kortom, het wordt een plek waar mensen
van verschillende generaties elkaar ontmoe-
ten, kennis uitwisselen en samenwerken aan
een warme, gezonde buurt. De tuin is een
aanvulling op de bestaande plannen voor ver-
groening van het scholeneiland. 
Gunstige plek  
De tuin (circa 30 m2) komt direct naast het
net aangelegde voedselbosje op het grasveld
bij de kruising Boslaan / Camminghalaan. Dit
is een gunstige plek om te tuinieren; er is vol-
doende ruimte en zonlicht en een waterpomp
in de buurt. Bovendien is deze plek makkelijk
toegankelijk voor buurtbewoners en ligt het in
het zicht.  

De initiatiefnemers hebben de locatie afge-
stemd met de kinderopvanglocaties, de be-
heerder van de MFA Kersentuin en omwo-
nenden. Ook hebben ze rekening gehouden
met het overige gebruik van het veld door de
scholen, kinderopvanglocaties, buurtgeno-
ten/kinderen en sporters. De reacties waren
positief.   

Voor de zomer 
Bunnik aan Zet heeft net subsidie toegekend
voor de volledige uitvoering van dit plan. Zo-
dra de Gemeente Bunnik een beheercontract
heeft opgesteld kan de uitvoering in gang
worden gezet. Het streven is om voor de zo-
mer van 2024 de eerste plantjes in de grond
te zetten.  

Moestuinwachters  
Zodra de tuin is aangelegd, zullen de ouders
van beide scholen - samen met de buurt - de
organisatie, het beheer en onderhoud van de
tuin op zich nemen. In overleg met de scholen
worden moestuinwachters aangesteld, naar
analogie van de voedselboswachters van de
voedselbosjes op de schoolpleinen. Er zal na-
tuurlijk verloop ontstaan van nieuwe aanwas
en ouders die er weer mee stoppen of kin-
deren die van school gaan. 
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                            Educatieve tuin in Bunnik 
                           Een plek waar schoolkinderen en buurtgenoten 
                            elkaar ontmoeten en samen tuinieren, dat is wat een                                 
                   groepje ouders en de Anne Frank- en de Camminghaschool 
voor ogen hebben.  
Voor de zomer wordt het werkelijkheid, in de vorm van een educatieve 
tuin op het grasveld voor de bieb in Bunnik. Buurtbewoners die mee willen 
tuinieren, zijn van harte welkom!  
 

Wil je meehelpen met de aanleg van 
de educatieve tuin? 

Of in een later stadium helpen met 
tuinieren en onderhoud? 

Meld je aan bij Dagmar de Jonge via 
educatievetuin@outlook.com.  

Alle hulp is welkom! 
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Bibliotheek Bunnik verruimt  
openingsuren en zoekt vrijwilligers 
Bibliotheek Bunnik maakt deel uit van KunstenHuis Idea.  
Samen met de Gemeente Bunnik diende KunstenHuis 
Idea een subsidieaanvraag in bij de Rijksoverheid.  

Door het toekennen van deze SPUK-regeling (Specifieke 
Uitkeringen voor de lokale bibliotheekvoorzieningen) 
kan worden geïnvesteerd in het verbeteren van de 
dienstverlening in de bibliotheek.  

Daardoor kan de bibliotheek in Bunnik binnenkort vaker 
open. Zodra de bezetting geregeld is, opent de  
Bibliotheek ook haar deuren op donderdagmiddag en 
vrijdagmorgen.  

De bibliotheek zoekt nog vrijwilligers die willen mee-
helpen. Zonder het gezellige vrijwilligersteam zou de 
bibliotheek niet zoveel leuke dingen kunnen doen.  

Als vrijwilliger ruim je boeken op en help je klanten zo 
nodig met het inleveren en lenen van boeken. Er is altijd 
ruimte voor een gezellig praatje.  
Als vrijwilliger ontvang je gratis een abonnement van de 
bibliotheek en kun je naar hartenlust boeken lenen.  

Hou jij van mensen en van boeken? Wil je vrijwilligers-
werk doen? Loop dan even binnen bij de bibliotheek of 
stuur een mailtje naar bunnik@kunstenhuisidea.nl.  
 

Elke tweede zaterdag van de maand om 10.30 uur kun je in de bibliotheek Bunnik 
luisteren naar een mooi verhaal dat in het Turks wordt voorgelezen.  
Door voorlezen komt je kind even in een andere wereld terecht.  
Verhalen prikkelen de fantasie, ontwikkelen het taalgevoel van jonge kinderen en 
breiden de woordenschat uit.  

Lees voor in de taal van je hart 
De moedertaal Turks is heel belangrijk voor het aanleren van het Nederlands.  
Voorlezen in de moedertaal bevordert de taalontwikkeling van kinderen, zelfs als 
ze opgroeien in een omgeving waar de voertaal Nederlands is.  
Dit helpt hen om zowel hun moedertaal als het Nederlands vloeiend te leren.  

Er wordt voorgelezen door een vrijwilliger van het Tulip Institute for Turkish  
Language and Culture. Het Tulip Institute is in 2021 opgericht om kinderen van 
Turkse afkomst in Nederland te ondersteunen bij het leren van hun moedertaal. 

Kom ook op zaterdag 11 mei, 8 juni en 13 juli.   

Inmiddels is de routine bij velen er al ingesleten:  
elke eerste zaterdag van de maand is er weer RepairCafé. 

Elke maand staan de handige reparateurs van Repair Café 
Bunnik klaar om je te helpen. Je kan gratis terecht voor 
technische reparaties, zoals een kapotte dvd-speler,  
koffiemachine of raceauto. Ook is er altijd een textiel  
reparateur met naaimachine aanwezig. Een los naadje of 
scheurtje in je favoriete broek? Geen probleem!  

De reparateurs komen altijd met creatieve oplossingen, 
zodat je apparaat of kledingstuk weer een tijdje mee kan.  
Het Repair Café is niet alleen een plek om te repareren, 
steeds vaker komen nieuwsgierige bewoners even buur-
ten. Iedereen is welkom, met of zonder kapot voorwerp, 
met twee linker- of rechterhanden.  

De gastvrouwen ontvangen je met een kop koffie en een 
koekje. Er is altijd tijd voor een goed gesprek en er valt 
genoeg te leren! 

Repair Café Bunnik is elke eerste zaterdag van de maand 
geopend van 10:30 tot 13:00 uur in de zaal naast de biblio-
theek. Bekijk de website en volg het Repair Café op sociale 
media @repaircafebunnik om op de hoogte te blijven van 
het laatste nieuws. Vragen?  
Stuur een berichtje naar repaircafebunik@gmail.com. 
 

Voorlezen in het Turks in de Bibliotheek 
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Binnen het bestuur is een vacature ontstaan voor de functie van  

secretaris (m/v).   
Dit zijn de zaken waar de secretaris zich mee bezig houdt:  

 Samenstellen van de agenda voor vergaderingen, notuleren, 
schrijven en controleren van verslagen en teksten.   

 Het samen met de voorzitter de vereniging wettelijk vertegen-
woordigen. 

 Bijhouden van het archief.  
 Actief meedenken binnen het bestuur  
 Bijhouden wat van belang is binnen de vereniging en in de wijk en 

dit op de sociale media publiceren.  
 Actief betrokken bij de totstandkoming van de Bezem.   

 

Ben jij een betrokken inwoner van de wijk Kromme Rijn en zou je je  
actief willen inzetten voor onze vereniging?  
Bel of mail dan naar: p.ckoning@freeler.nl, telefoon: 030-6563292. 

HET BESTUUR ZOEKT EEN NIEUWE SECRETARIS  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De Algemene Ledenvergadering  
is op maandag 13 mei om 20.00 uur. 
We worden weer gastvrij ontvangen. 

 


